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                                                                                                                                                 TOČKA 3 

 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-10/2014 

Datum:   29. 5. 2014   

 

 

 

Z A P I S N I K  

6. izredne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 28. 5. 2014 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 18 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Bukovec Franc, Demšič Boris, Dugi Vlado, Frangež Marijan, Fras Silva, Fridl Irena, Gajzer Zdenka, 

Jaklin Rajko, Mihalič Franjo, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pavlinek Andrej, Pavokovič Natalija, Rec 

Dragica, Soršak Marko, Strnad Matjaž, Vernik Rosina, Vrhovšek Konrad. 

 

Odsotni: 

/ 

 

Ostali prisotni: 

Jožef Merkuš - župan, Irma Bračko - direktorica občinske uprave, Denis Balažič, Karmen Purg - 

strokovna služba, Uroš Križanec - odvetnik, Marko Turčin - predstavnik ZD dr. Adolfa Drolca 

Maribor, Branko Falež - predsednik Nadzornega odbora, predstavnik Časopisne hiše Večer, Metka 

Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

V skladu s 27. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica bo vodil sejo podžupan 

Občine Hoče-Slivnica, g. Marko Soršak. 

 

 

2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljali so člani sveta: G. Anton Obreht, G. Boris Demšič, g. Srečko Ornik. 
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G. Antona Obrehta  je zanimalo, kdaj bo dobil odgovore na zastavljena vprašanja, ki jih je posredoval 

občinski upravi dne 21. 4. 2014 po elektronski pošti.  

Predlagal je spremembo naslova 5. točke dnevnega reda »Obravnava sodnega postopka v zadevi 

Občina Hoče-Slivnica proti Antonu Obrehtu zaradi plačila odškodnine v višini 488.228,77€ s 

pripadajočimi obrestmi in pravdnimi stroški«. 

Iz zapisnika 4. izredne seje Občinskega sveta, ki je bila 23. 4. 2014, je razvidno, da naj bi se točka 

imenovala »Ugotavljanje odgovornosti sedanjega župana Občine Hoče-Slivnica v zvezi s Kopensko 

logističnim centrom Oreh«. 

 

Podžupan g. Marko Soršak je povedal, da bo odgovore pri 5. točki podal odvetnik g. Križanec. 

 

Na glasovanje je dal naslednji dnevni red s spremembo, ki jo je predlagal g. Obreht. 

 

SKLEP ŠT. 1: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 6. izredne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

3. Obravnava in potrditev Finančnega načrta Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor 

za leto 2014. 

4. Obravnava in sprejem mnenja o kandidatih za ravnatelja OŠ Franca Lešnika Vuka Slivnica 

pri Mariboru. 

5. Ugotavljanje odgovornosti sedanjega župana Občine Hoče-Slivnica v zvezi s Kopensko 

logističnim centrom Oreh. 

 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 12 PROTI: / 

 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV FINANČNEGA NAČRTA ZDRAVSTVENEGA DOMA  

DR. ADOLFA DROLCA MARIBOR ZA LETO 2014 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem 4. izredne seje. 

 

Uvodno obrazložitev je podal predstavnik Zdravstvenega doma dr. Adolfa Drolca Maribor g. Marko 

Turčin. 

 

Razpravljali so člani sveta: g. Boris Demšič in g. Srečko Ornik. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril g. Marko Turčin. 

  

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 2:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Finančni načrt Zdravstvenega doma dr. Adolfa 

Drolca Maribor za leto 2014. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN SPREJEM MNENJA O KANDIDATIH ZA RAVNATELJA  

OŠ FRANCA LEŠNIKA VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Franc Bukovec je podal uvodno 

obrazložitev navedene točke in povedal, da daje komisija pozitivno mnenje za ravnatelja OŠ Franca 

Lešnika Vuka Slivnica vsem trem prijavljenim kandidatom. 

 

Razpravljal ni nihče.  

 

Podžupan g. Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica daje pozitivno mnenje za ravnatelja Osnovne šole Franca 

Lešnika Vuka Slivnica pri Mariboru vsem prijavljenim kandidatom. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  18 

ZA: 18 PROTI: / 

 

 

5. TOČKA 

UGOTAVLJANJE ODGOVORNOSTI SEDANJEGA ŢUPANA OBČINE HOČE-SLIVNICA V 

ZVEZI S KOPENSKO LOGISTIČNIM CENTROM OREH 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Odvetnik g. Uroš Križanec je uvodoma podal odgovore na vprašanja, ki jih je g. Obreht posredoval 

občinski upravi dne 21. 4. 2014 po elektronski pošti.  
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O zadevi Ugotavljanje odgovornosti sedanjega župana Občine Hoče-Slivnica v zvezi s Kopensko 

logističnim centrom Oreh so razpravljali člani sveta: g. Anton Obreht, g. Franjo Mihalič, g. Boris 

Demšič in g. Srečko Ornik. 

 

Obrazložitve je podal in na vprašanja iz razprave odgovarjal odvetnik g. Uroš Križanec. 

 

Po dveh opominih je bil g. Demšič pozvan ( ob 18
30

), da zapusti sejo. 

G. Demšič seje ni zapustil. 

 

Odvetnik g. Uroš Križanec je predlagal postopek reševanja spora z mediacijo, ki je bila pred dnevi 

predlagana s strani sodišča vsem strankam v postopku, in bi na ta način skušali najti skupno rešitev. 

Prav tako je predlagal, da se sklepi, ki jih je predlagal g. Anton Obreht umaknejo, kajti župan takšnih 

sklepov (če bi jih občinski svet kot takšne potrdil) ne sme izvršiti, saj niso skladni s pravnimi normami 

RS.  

 

G. Anton Obreht se je strinjal s predlagano mediacijo in je svoje predloge sklepov umaknil. 

 

S tem je podžupan g. Marko Soršak ob 19
00 

sejo zaključil. 

 

 

 

 

Zapisala:                                                        Podžupan  

Metka Oberlajt                                      Marko Soršak 

 

 

 

Zapisnik pregledala: 

Irma Bračko 

 

 

 


